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Datum 20 mei 2020

Steller vragen Fractie ONS Voorschoten  Hans van der Elst

Over agendapunt Commissie B&B, 4 juni 2020, agendapunt: Jaarrekening 2019

Het college wordt verzocht de volgende vraag/vragen* schriftelijk/mondeling te 
beantwoorden:

Voorstel aan de raad:

Vraag 1.  Beslispunt 6.  Waarom wordt voorgesteld voor EUR 84.908 investeringskredieten af te 
sluiten en de hieruit voortvloeiende consequenties te verwerken in de lopende begroting, als het hier 
voor 75 K EUR gaat om een vervallen verplichting?

Vraag 2. In vervolg op vraag 1: Waarom gaat het hier om een aanpassing van de begroting 2020; voor 
welke posten wordt dit krediet van 85 K EUR aangewend?

Vraag 3. Pag. 5.  650 K EUR in post Diverse budgetten: graag zien wij een uitsplitsing/specificering 
waar deze verzamelpost uit is samengesteld

Vraag 4. Pag. 10. EUR 26.100 energiebezuinigingen.  De eerste zin lijkt ons niet juist (“ In het 
coalitieakkoord 2018 is budget beschikbaar gesteld…”): Met het coalitieakkoord is geen budget 
vastgesteld voor energiebezuinigingen; dat is gebeurd in de programmabegrotingen 2019. In het 
coalitieakkoord ontbreekt overigens een financiële paragraaf. Is het college het hiermee eens? Zo nee, 
waarom niet.

Vraag 5. Valkeweg Bruggen. Het krediet blijkt ontoereikend om voorgenomen werkzaamheden goed 
en volledig te kunnen uitvoeren. Hoeveel is inmiddels uitgegeven aan onderzoek/technische 
uitwerking? 

Vraag 6. Waarom kunnen voorgenomen werkzaamheden Valkeweg Bruggen niet goed en volledig 
worden uitgevoerd?

Jaarrekening:

Vraag 7. Pag. 25. Financieringsbehoefte liquide middelen in het lange meerjarenperspectief. Niet 
duidelijk is wat er, in dat perspectief, in de periode tot en met 2030 per jaar aan behoefte aan liquide 
middelen is voorzien en voor welk doel. Kan dit, per jaar, aangegeven worden ?
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Vraag 8. Kan tevens worden uitgelegd wat de volgende zin exact betekent en hoe dit bedrag tot stand 
komt: “De resterende investeringsruimte beperkt zich echter tot EUR 4,00 mln. over deze periode”  
(Pag 25., laatste zin in de op één na laatste alinea)   

Vraag 9. Kan inzicht gegeven worden voor de periode 2020 t/m 2030  in de omvang van de jaarlijkse 
nieuwe kapitaallasten, samenhangende met alleen de nieuwe investeringen, waarvan de afschrijving 
niet wordt gedekt door tarieven, gegeven de hier bedoelde financieringsbehoefte in het lange 
meerjarenperspectief? 

Vraag 10. Pag. 41/42. Het saldo van de verschillen 2019 actueel/ rekening in de tabel pag. 41 op het 
taakvelden 0.1 Bestuur (-639 K EUR) komt niet overeen met wat in de toelichting op blz. 42 wordt 
verklaard.  (0.1 Bestuur, -501 K EUR) Kan dat worden toegelicht?

Vraag 11. Pag.  102 taakveld 7.3   Afval. De baten zijn 182 K EUR lager dan voorzien (in de actuele 
begroting). Wat is daarvan de oorzaak?

Vraag 12. In de paragraaf Weerstandsvermogen en risicobeheersing wordt het risico van het opgelegd 
krijgen van boetes i.v.m. het niet voldoende gescheiden aanleveren van afval niet genoemd. Het 
afvalscheidingspercentage ligt op dit moment op 53% (pag. 98) . Zijn er n.a.v. dit percentage boetes 
over 2019 opgelegd of zijn deze alsnog te verwachten? Zo ja: hoe hoog zijn die ?  

Vraag 13. Als het antwoord op vraag 12 bevestigend is: waar zijn die in de jaarrekening weergegeven?

Vraag 14. Het risico op deze boetes wordt niet opgenomen de top 10 van risicofactoren.  Kan dat 
worden toegelicht?

Vraag 15. Zoals in de Managementletter, opgesteld door de accountant, wordt aangegeven: per 1 
januari 2020 gelden er veranderingen in het Bbz (Besluit bijstand zelfstandigen). Kan, aan de hand van 
de eindbalans 2019/ leningenportefeuille 31/12/2019, worden aangegeven in hoeverre de gemeente 
leningen heeft uitstaan die aan de hier bedoelde Bbz criteria voldoen (ook al zullen deze tot het oude 
regime blijven gelden)?  

Vraag 16. De gemeente Voorschoten bezit  565.227 aandelen Alliander van nominaal 5,00 EUR per 
aandeel. Deze staan eind 2019 voor EUR 188 K EUR op de balans. Aangegeven is dat dit feitelijk de 
stand eind 2018 is (pag. 151. ) omdat het verslagjaar 2019 nog niet bekend is. Hoe komt deze 
waardering tot stand (al geldt deze voor eind 2018)?

Vraag 17.Het relatief hoge dividend Alliander over 2018 (EUR 619K) lijkt in 2019 volledig als 
deelnemersbijdrage te zijn teruggestort. Is dit juist? Zo ja: heeft deze hoge deelnemersbijdrage effect 
op de uiteindelijke waardering van het belang in Alliander eind 2019? 
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Vraag 18. Is in 2019 overwogen deze aandelen Alliander te verkopen en kan bij de beantwoording van 
deze vraag ingegaan worden op mogelijkheden om te verkopen,  beperkingen en andere 
samenhangende factoren. 

Vraag 19 . Leningen aan woningbouwcorporaties zijn over 2019 verlaagd van 509 K EUR naar nihil. Kan 
daar toelichting op worden gegeven?

Vraag 20. De achterstand in onderhoud van de riolering is toegenomen, hoewel hier in de afgelopen 
jaren veel aandacht voor is geweest. Toch is dit niet een risico dat in de lijst top 10 belangrijkste 
risico’s wordt opgenomen.  Kan dat toegelicht worden?

* Aangeven wat van toepassing is.

Toelichting (indien nodig):


